
 
 

 

ZAPISNIK 1. seje IO DOTS-a 
 

 

Komenda,   Sreda 04.12.2015,  

 

 

Prisotni člani DOTS: Gregor Hribar, Jurij Čopi, Zoran Jerončič, Samo Miklavc 

Ostali povabljeni:Marko Zadražnik, Damjan Marinko 

 

Dnevni red : 

 

1. Pregled zapisnika zadnje seje 

2. Seminarji in akademija za sezono 2016/2017 

3. Pravilnik o usposabljanju in licenciranju strokovnih delavcev 

4. Razno 
 

AD 1) Zapisnik zadnje seje je soglasno sprejet. 

 

AD 2) Seminarji in akademija v sezoni 2016/17 
 

Seminarji za sezono 2016/2017 bodo organizirani v sklopu s trenersko akademijo verjetno v Juniju 

2016. Skupni seminar  A,B,C,D je predviden za september 2016. Drugih potrditvenih seminarjev ne 

bo. Akademija bo za to sezono 3 dnevna in ne 4 dnevna. 

 

AD 3) Pravilnik o usposabljanju in lecenciranju strokovnih delavcev 

 

Člani IO DOTS-a do konca januarja 2016 podajo še svoje pripombe na Pravilnik o 

usposabljanju in licenciranju strokovnih delavcev.  

Dr. Zadražnik Marko, Tuš Martin in Marinko Damjan pravilnik popravijo tako, da bo ustrezal 

vsem ostalim obstoječim pravilnikom in Zakonu o športu in končno verzijo še enkrat dajo v 

potrditev ostalim članom IO DOTS-a.  

 

Predsednik DOTS-a Hribar Gregor poskrbi za podpis sporazuma med DOTS-om in OZS . 

 

AD 5) Razno 
 

Pod točko razno so člani DOTS-a razpravljali o prošnji za dodelitev licence Baltič Dragutinu in 

sprejeli sklep, da se Baltič Dragutin udeleži predavanja pri Čopi Juriju na pedagoški fakulteti v 

Mariboru in s tem zadosti pogojem za pridobitev licence (plačilo 350 eur). 

 

Zapisal:        Predsednik IO DOTS: 

Marinko Damjan       Hribar Gregor 

 

                                                      


